
ZAPISNIK 17. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

17. sjednica Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske održana je 01. lipnja 2020. godine u 
prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.00 sati  
 
Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
 
Bojko Kukić, predsjednik, Nenad Andrašek, član, Siniša Ivanković, član i Mirela Varović, član.  
 
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora: 
 
Tamara Karlović, administrativni tajnik,  Boris Vujnović, glavni načelnik SIH-a i Dan Špicer, 
poslovni direktor Saveza. 
 
Bojko Kukić, predsjednik Izvršnog odbora, predlaže sljedeći dnevni red: 
 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa prethodne sjednice 
2. Alen Konjević, produljenje ugovora  

3. Nabava/najam službenog vozila 

4. Pravilnik o ustrojstvu ureda 

5. Uređenje ureda – daljnji koraci 
6. Razno 

 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa ZA.  
 
 
AD1. Verifikacija zapisnika s 16. sjednice 
 

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik sa zadnje sjednice IO kako bi se objavio na web 
stranicama Saveza.  Zapisnik je  prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.  
 
AD2.  Alen Konjević, produljenje ugovora 
 

Izvještava Kukić. Alenu Konjeviću 30.06.2020. ističe ugovor o radu na određeno vrijeme. 
Nakon provedene rasprave donesena je odluka da mu se ugovor produži do 31.12.2020. Odluka 
je donesena jednoglasno s 4 glasa za. 

 
AD3.  Nabava/najam službenog vozila 
 
 Izlaže Špicer. Postoji potreba da se nabavi službeno vozilo za potrebe rada i poslovanja 
ureda. Ono što smo gledali je da se radi o rabljenom vozilu do dvije godine starosti na operativni 
lizing na 4 ili 5 godina trenutačno još čekamo ponude za dio upita koje smo poslali. Nakon 



provedene rasprave dogovoreno je da će se nakon što se prikupe sve ponude iste proslijediti 
članovima IO kako bi se mogla napraviti usporedba i donijeti odluka koja nam je najpovoljnija 
opcija. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 
  
 
AD4.  Pravilnik o ustrojstvu ureda 
 
 Izvještava Varović. Prije sjednice IO dostavljen je na uvid članovima IO prijedlog 
Pravilnika o ustrojstvu ureda. Tijekom rasprave utvrđeno je da u Statutu više nije definiran ured 
već središnjica te da svi dokumenti koji se vežu za djelovanje i rad ureda i zaposlenika, a rad i se 
o  Statutu, Sistematizaciji poslova i zadataka zaposlenika i zaposlenih dužnosnika Saveza te 
Pravilniku o zadacima, odgovornostima i ovlastima osoba na položaju u Savezu izviđača Hrvatske  
međusobno više ili manje razlikuju. Nakon provedene rasprave donijet je sljedeći zaključak. 
Obzirom da je prvenstveno ideja bila da se riješi krug poslova i zadataka radnog mjesta tajnik, a 
trenutačno važeći pravilnici i dokumenti se ne slažu odnosno dijelom su u koliziji predloženo je 
da se trenutno uskladi i definira opis poslova i zadataka za radno mjesto tajnika, a da će se 
ostatak nelogičnosti rješavati kad se sveobuhvatnije krene u izmjenu i dopunu postojećih 
pravilnika. Za izvršenje navedenog zadatka zadužuju se Karlović, Vujnović i Varović. Zaključak je 
donesen jednoglasno s 4 glasa za. 
Vujnović skreće na pažnju da prilikom imenovanja tajnika treba s Vijećem provjeriti treba li 
raspisati javni natječaj. 
 
 
AD5.  Uređenje ureda – daljnji koraci 

Izvještava Špicer. Trenutno još čekamo troškovnik za obnovu prostora. Trebali bi ga dobiti do 
srijede pa bi se onda nakon toga trebao napraviti plan na koji način i kako će se krenuti s 
obnovom oštećenja i napraviti plan i hodogram obnove prostora. 
 
 
AD6. Razno 
 
Izvještava Vujnović. Šumska škola SIH-a, uvodni vikend tečaj za odrasle voditelje će se održati u 

Fužinama 20.-22.06.2020. Na tečaj za vođe družina je prijavljeno oko 30 tečajaca, a Tečaju za 

načelnike odreda oko 20 tečajaca. Krajnji rok za prijave za tečaj za odrasle voditelje je 10. lipanj, 

a za tečaj za mlade voditelje je 30. lipanj. Po najavama bi ukupno trebalo biti na ŠŠ oko 100 

tečajaca. Kroz šumsku školu se provlači i dio projekta Splitskog skautskog zbora preko kojeg su 

školska djeca iz Splita trebala sudjelovati na aktivnostima u sklopu ŠŠ. Kako je to otpalo zbog 

situacije s Covidom 19, ponudili bi udrugama članicama koje ne mogu samostalno organizirati 

svoj logor da dođu u Lovinac, gdje bi oni imali organizirane aktivnosti, a tečajci bi mogli odraditi 

praktični dio tečaja s djecom koja su tamo na logoru. Informacije su primljene na znanje. 

U planu je da se drugi vikend u lipnju svu SIH-ovu opremu preseliti u Lovinac jer će se jedan dio 

koristiti za Šumsku školu, a ostatak će se pregledati i uskladištiti u Lovincu do Smotre sljedeće 

godine. Dogovoren je kamion za prijevoz te će se napraviti raspored utovara opreme. 

Taj drugi vikend u Lovincu je predviđen i sastanak načelnika Saveza te sastanak Uprave Smotre. 



Također je u planu da se obiđe sve udruge Saveza  na način da se odrade pojedinačni sastanci sa 

svakom udrugom radi iscrpne analize rada svake pojedinačne udruge. U planu je da se do ljeta 

obiđe regija zapad, a dalje će se obilazak raditi prema mogućnostima, ali je u planu da se 

sastanci sa svim udrugama ako bude moguće odrade do kraja godine. Informacije su primljene 

na znanje. 

Kukić izvještava de ju trenutno u procesu dovršetak dokapitalizacije Scout shop-a, odnosno da 

će se ovih dana uplatiti ostatak osnivačkog pologa. 

Špicer izvještava da smo u petak 29.05. išli u Kraljevicu na upravni odbor Hrvatske zajednice 

tehničke kulture kako bi predstavili rad Saveza izviđača Hrvatske kao kandidata za primanje u 

HZTK. Prethodno tome smo dostavili svi potrebnu dokumentaciju koju je HZTK od nas tražila te 

je na upravnom odboru HZTK izneseno da smo ispunili sve preduvjete za primanje. Njihov 

upravni odbor je jednoglasno podržao našu kandidaturu, a konačna odluka o primanju u HZTK 

će biti donesena na njihovoj Skupštini koja se održava 27.06.2020. u Zagrebu. Informacije su 

primljene na znanje. 

Vujnović također obavještava da smo dobili upit iz Zadra o osnivanju nove izviđačke udruge, 

dogovoreno je da će se odraditi sastanak s zainteresiranima te ih pokušati povezati s 

postojećom udrugom u Zadru o daljnjem tijeku će se izvijestiti na nekoj od sljedećih sjednica IO.  

Informacije su primljene na znanje. 

 
 
Nije bilo drugih tema pa pošto je iscrpljen dnevni red Kukić zatvara sjednicu IO. 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 
 

Zapisnik vodila: 
Tamara Karlović 

 
 

Predsjednik Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić 


